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Lotta Rosenström   Karin Rask 

Ordförande    Justerare 

 

Närvarande: 

Lotta Rosenström                                

Margareta Jonsson                              

Karin Rask 

Stig-Joeran Samuelsson 

 

 

        

Axel Otten 

 

Frånvarande: 

Anette Rosing   

Mikael Erdefelt 

 

Övriga närvarande: 

Maria Nilsson, sekreterare 

Desiree Branovici, Region Stockholm 

Marie-Louise Olofsson (M), Skärholmens stadsdelsnämnd  

 

§1 Mötets öppnande 

Ordföranden hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§2 Presentationsrunda 

De närvarande presenterar sig. 

 

§3 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkänns med tilläggspunkterna val av ordförande 

och vice ordförande för mandatperioden.  
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§4 Val av justerare 

 Karin Rask väljs att justera protokollet tillsammans med 

ordföranden. 

 

§5 Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkänns  och läggs till handlingarna. 

 

§6 Information från förvaltningen 

Beatrice informerar om arbetet med cancerförebyggande insatser 

på Regionalt cancercentrum, ett projekt hos Region Stockholm. 

Arbetssättet är att sprida information på olika språk och med 

medborgare som informationskanaler. European code against 

cancer har ett åttapunktsprogram som man följer, bland annat tas 

alkohol- och tobaksvanor upp, men även motion och sömn. 

Beatrice önskar att rådet ska vara behjälpliga med att förmedla 

kontakter till organisationer för att Regionalt cancercentrum ska 

kunna nå ut med sin information. Hon avslutar med att lämna sin 

mailadress desiree.branovica@sll.se för att rådets medlemmar 

ska kunna förmedla kontakt.  

 

Maria informerade om Silviahemscertifieringen av 

beställarenheten omsorg om äldre och hemtjänst i egen regi. 

Diplomeringsceremonin äger rum den 8 februari med start kl. 11 

på Ekens aktivitetscenter. 

 

§7 Särskilda frågor till detta möte 

 Brukarenkäten, rådet ska vara med och utforma den. Hur 

ser tidplanen ut? Bordläggs till nästa möte. 

 Balanslistan. En punkt på listan är ”ökat samarbete med 

nämnden”. Rådet diskuterade denna punkt extra med 

Marie-Louise Olofsson (M).  I övrigt bordläggs punkten 

till nästa möte. 

 Bjud in ansvarig för upprustningen av Sätradalsparken. 

 

§8 Aktuella frågor på kommande nämndsammanträde 

Föredragningslista till nämnden skickades via mail och post till 

rådets ledamöter.  

 

Rådet valde att kommentera följande punkter: 

 

Verksamhetsplan 2019, dnr 1.1./017-2018 

- Rådet tycker att det är bra att det är fokus på att skapa 

arbetstillfällen för personer med funktionsnedsättning. 

Speciellt satsningen Stockholmsjobb lyfts som ett bra 

exempel.  

mailto:desiree.branovica@sll.se
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- Trygghetsfrågan är extra viktig för personer med 

funktionsnedsättning. Det pratas mycket om trygghet i 

Verksamhetsplanen, men rådet saknar ett särskilt fokus på 

funktionsnedsatta -många funktionsnedsatta är i ett 

beroendeförhållande till förövaren och vågar inte anmäla 

eller har andra speciella förutsättningar som gör att de 

behöver en särskild hantering av Polis bla.  

 

- Anpassad kommunikation är ett annat område som är 

extra viktig för funktionsnedsatta, det är bra att det satsas 

på detta i VP. 

 

- Fritid och kultur: en förutsättning för att över huvud taget 

kunna ta del av kulturutbudet och ha en meningsfull fritid 

på egna villkor är att insatsen ledsagning inte minskas.  

 

Sammanfattningsvis är det mycket i verksamhetsplanen som 

känns bra ur ett funktionshinderperspektiv, rådet noterar med 

tillfredsställelse att många av rådets synpunkter på det 

ursprungliga utkastet till verksamhetsplan återfinns i det slutliga 

dokumentet. 

 

Svar på remiss genom kontorsyttrande: granskning av 

planärende Måsholmen 21 i stadsdelen Skärholmen, dnr 

1.5.3./935-2018 

Så som rådet läser planen så innebär detta att en rad befintliga 

byggnader rivs. Stämmer det? Nämnden måste bevaka så att 

entréplanen anpassas efter de konferenslokaler och bostäder som 

planeras. 

 

Markanvisning för förskolor inom fastigheten Skärholmen 2:1 

mfl i Skärholmen till SISAB, dnr 1.6./962-2018 

Se till att byggnaden blir så utformad att entrén blir tillgänglig 

från båda hållen. Det är ok att man förtätar i Skärholmen, men 

man måste se till att bebyggelsen blir bra och fungerar ur ett 

tillgänglighetsperspektiv – Skärholmen är att backigt område. 

  

Synliggör att personer som använder ledar-eller assistanshund 

får vara i kommunala lokaler, dnr 1.2.4./963-2018 

Rådet tycker det är bra att detta förtydligas. En ledarhund är ett 

livsviktigt hjälpmedel för personer med synnedsättning. 

 

 

 



  

  

 

 
 

 

Skärholmens stadsdelsförvaltning 

Socialtjänsten 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503 

127 26 Skärholmen 

Växel 08-508 24 000 

maria.e.nilsson@stockholm.se 

www.stockholm.se 

 

§9 Skrivelser och rapporter 

Tellus seniorlokus och Tantos fritidscenters vårprogram delades 

ut till rådet. 

 

§10 Inkommande post  

Ingen post har inkommit till rådet. 

 

§ 11 Punkter till nästa möte 

 Brukarenkäten, rådet ska vara med och utforma den. Hur 

ser tidplanen ut? 

 Delaktighetsmodellen, rådet bjuder in 

verksamhetscontroller Nicoletta Zoannos till för att få 

information. Hur kommer man att jobba med detta rent 

praktiskt? 

 Balanslistan. 

 Besök hos Portis. 

 Ansvarig för upprustningen av Sätradalsparken inbjuds. 

 

§12 Övriga frågor 

Rådet önskar att broddar erbjuds till Skärholmens äldre 

medborgare, i första hand de som är över över 65 år.  Broddar är 

särskilt viktigt för de äldre som inte har några insatser från 

kommunen och måste ut och köpa mat även när det är halt. 

Kostnader för broddar borde vara lägre än de sjukvårdskostnader 

som kan bli när människor halkar omkull. 

 

Val av ordförande och vice ordförande för mandatperioden: Lotta 

Rosenström valdes till ordförande och Stig-Joeran Samuelsson 

valdes till vice ordförande. Dock ska ordförandeskapet för själva 

sammanträdet roteras mellan rådets ledamöter enligt ett 

preliminärt schema för första halvåret: 

 

februari: Karin Rask 

mars: Stig-Joeran Samuelsson 

april: Axel Otten 

maj: Margareta Jonsson 

juni: Lotta Rosenström 

  

 

§13 Mötets avslutande 

 

Vid tangentbordet 

 

 

 



  

  

 

 
 

 

Skärholmens stadsdelsförvaltning 

Socialtjänsten 

 

Bodholmsplan 2 

Box 503 

127 26 Skärholmen 

Växel 08-508 24 000 

maria.e.nilsson@stockholm.se 

www.stockholm.se 

 

 

 

Maria Nilsson 

Protokollet godkänns och justeras 2019-01-25 


